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KOMISJA EDUKACJI,  
ZDROWIA, SPORTU,  
KULTURY I POLITYKI SPOŁECZNEJ 
 
AO.BR.0012.4.57.2023 
 
 
 

PROTOKÓŁ NR 57/2023 
Z POSIEDZENIA  

KOMISJI EDUKACJI, ZDROWIA,  
SPORTU, KULTURY I POLITYKI SPOŁECZNEJ 

RADY POWIATU NOWOTOMYSKIEGO  
z dnia 21 grudnia 2023 r. 

 
Ad. 1. Otwarcie Komisji i stwierdzenie quorum. 

 
 Przewodniczący Komisji Edukacji, Zdrowia, Sportu, Kultury i Polityki Społecznej - 
Jacek Pieprzyk otworzył posiedzenie Komisji Edukacji, Zdrowia, Sportu, Kultury i Polityki 
Społecznej, które odbyło się w dniu 21 grudnia 2023 r. i powitał członków Komisji, Sekretarza 
Powiatu – Ewę Bąbelek, Skarbnika Powiatu - Barbarę Golon, Dyrektora Samodzielnego 
Publicznego Zakładu Opieki Zdrowotnej imienia doktora Kazimierza Hołogi w Nowym Tomyślu 
– Tomasza Przybylskiego, Główną Księgową Samodzielnego Publicznego Zakładu Opieki 
Zdrowotnej imienia doktora Kazimierza Hołogi w Nowym Tomyślu – Beatę Wolanin oraz 
pracownika Biura Obsługi Rady i Zarządu Powiatu.  

Przewodniczący Komisji poinformował, że radni otrzymali proponowany porządek 
obrad wraz z materiałami na tablety i poprosił radnych o potwierdzenie swojej obecności na 
komisji drogą elektroniczną.  

Przewodniczący poinformował, że na sali obecnych jest 5 członków komisji i stwierdził 
quorum oraz prawomocność obrad.  

 
Lista obecności stanowi załącznik nr 1 do protokołu. 
Nieobecny Wicestarosta – Marcin Brambor, radny Dariusz Chłopek, radny Adam 

Frąckowiak, radna Dorota Kaczmarek (radna Dorota Kaczmarek dołączyła do obrad o godzinie 
11.04, radny Adam Frąckowiak dołączył do obrad o godzinie 11.07). 
 
Ad. 2. Przedstawienie sytuacji finansowej Samodzielnego Publicznego Zakładu Opieki 
Zdrowotnej imienia doktora Kazimierza Hołogi w Nowym Tomyślu oraz perspektywa 
wartości aneksów na rok 2024 do umów zawartych z Narodowym Funduszem Zdrowia. 
 
 Przewodniczący poprosił Dyrektora SP ZOZ w Nowym Tomyślu o zabranie głosu. 
 Dyrektor SP ZOZ przedstawił sytuację finansową SP ZOZ w Nowym Tomyślu na koniec 
października br. Dyrektor poinformował, że przychody na 2023 r. zaplanowano w wysokości 
87.849.500,00 zł. Korekta planu finansowego nr 1 z dnia 20 września 2023 r. zwiększyła 
przychody do wysokości 97.954.500,00 zł. Wykonanie na dzień 31 października 2023 r. 
stanowiło kwotę 81.140.238,13 zł, czyli 82,83% planowanych przychodów rocznych. 
Przychody z umów z NFZ wykonano na poziomie 82,74 %, przychody z odpłatnych świadczeń 
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medycznych na poziomie 85,74 %, a pozostałe usługi w wysokości 84,19 %. Przychody z 
działalności operacyjnej wykonano w wysokości 77.203.503,62 zł, co stanowi 82,82 %.  
 
 Radna Dorota Kaczmarek o godzinie 11.04 dołączyła do obrad. 
 
 Główna Księgowa SP ZOZ przedstawiła plan realizacji kosztów w SP ZOZ w Nowym 
Tomyślu na dzień 31 października 2023 r. Plan finansowy w zakresie kosztów ustalono na 
poziomie 91.425.900,00 zł. Korektą planu finansowego nr 1 zwiększono koszty do wysokości 
97.941.900,00 zł. Na koniec października 2023 r. plan wykonano w wysokości 80.478.232,02 
zł, co stanowi 82,17 % planowanych rocznych kosztów. Zgodnie z obowiązującym na 31 
października 2023 r. planem finansowym SP ZOZ przewidywany wynik finansowy za 2023 r. to 
strata w kwocie (-) 293.400,00 zł. Według stanu na dzień 31 października 2023 r. szpital 
wygenerował zysk w kwocie 597.419,29 zł.  
 
 Radny Adam Frąckowiak o godzinie 11.07 dołączył do obrad. 
  
 Dyrektor SP ZOZ poinformował, że szpital realizując plan inwestycyjny na koniec 
października 2023 r. poniósł wydatki w kwocie 3.673.486,69 zł, w tym 1.558.587,87 zł w 
ramach realizacji Projektu z WRPO.9.1.1 ,,Doposażenie SP ZOZ w sprzęt medyczny w celu 
poprawy dostępności i jakości usług medycznych”, 154.340,45 zł w ramach robót 
budowlanych oraz 422.077,96 zł na zakup sprzętu m.in. dwukanałowej pompy uciskowej dla 
bloku operacyjnego oraz systemu monitoringu infrastruktury IT, systemu BECKUP-u oraz 
serwera do BECKUP-u. Dyrektor przedstawił analizę sytuacji finansowej SP ZOZ w Nowym 
Tomyślu. Stan środków pieniężnych na rachunkach bankowych i w kasie na dzień 31 
października 2023 r. wynosił 1.961.978,40 zł. Zobowiązania ogółem stanowią 12.875.615,61 
zł, w tym zobowiązania wymagalne 507.593,56 zł.  
 Przewodniczący zapytał, czy do przedstawionego sprawozdania są pytania? 
 Radny Ireneusz Kozecki zapytał, czy w kwocie ponad 34.000.000,00 zł na 
wynagrodzenia ujęto zarówno umowy o pracę, jak również umowy cywilno-prawne? Radny 
zapytał, jaka jest perspektywa na wznowienie pracy oddziału położniczego?  
 Dyrektor SP ZOZ odpowiedział, że część położnicza oddziału położniczo-
ginekologicznego jest zawieszona do końca I kwartału 2024 r. Wznowienie pracy części 
położniczej jest ściśle związane z odpowiednią ilością kadry medycznej, której nie można 
pozyskać.   
 Główna Księgowa SP ZOZ poinformowała, że wśród kosztów po 1 korekcie planu 
finansowego znajdują się wynagrodzenia w wysokości 34.000.000,00 zł, które dotyczą 
wyłącznie umów o pracę. Na dzień 30 października br. udział kosztów osobowych do 
przychodów z działalności operacyjnej stanowi 77,6 %. 
 Radny Adam Pilc zwrócił uwagę na błąd pisarski na stronie 2 sprawozdania, gdzie 
wykazano nieprawidłową kwotę wykonanych kosztów na dzień 31 października br.  
 Główna Księgowa SP ZOZ odpowiedziała, że błąd zostanie poprawiony. 
 Radny Adam Pilc zapytał, jaka jest perspektywa planu finansowego SP ZOZ na koniec 
bieżącego roku? 
 Dyrektor SP ZOZ odpowiedział, że jeśli w nadchodzącym tygodniu nie wystąpią żadne 
niespodziewane zmiany, to rok 2023 powinien zakończyć się dodatnim wynikiem finansowym 
SP ZOZ. Dyrektor zwrócił uwagę na perspektywy wartości aneksów na rok 2024. Narodowy 
Fundusz Zdrowia przez cały grudzień 2023 r. przekazywał propozycje finansowania na 
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nadchodzący rok. Propozycje opiewają łącznie na kwotę 91.890.648,00 zł. Od początku 2024 
roku w szpitalu będzie realizowany projekt pn. „Dobry posiłek” w wysokości około 500.000,00 
zł.  
 Radny Adam Frąckowiak zapytał, na czym będzie polegać nowy projekt „Dobry 
posiłek”? Radny dodał, że posiłki w szpitalu były na bardzo dobrym poziomie.  
 Dyrektor SP ZOZ odpowiedział, że umowy na wyżywienie pacjentów są zawierane na 
podstawie konkursu ofert. Obecnym dostawcą wyżywienia jest lokalna firma IRAL, poprzednio 
posiłki dostarczała firma z Poznania. Opinie na temat wyżywienia pacjentów są bardzo 
zróżnicowane. Projekt pn. „Dobry posiłek” będzie polegał na dofinansowaniu do wyżywienia. 
Posiłki będą bardziej zróżnicowane. Dodatkowo, będzie możliwość odbycia konsultacji 
dietetycznej. 
 Radny Adam Pilc zapytał, jaka jest jednodniowa stawka żywieniowa na jednego 
pacjenta? 
 Dyrektor SP ZOZ odpowiedział, że stawka żywieniowa wynosi około 30 zł. 
  
Ad. 3. Analiza materiałów na sesję i zaopiniowanie projektów uchwał Rady Powiatu. 
a) Sprawozdanie Starosty Nowotomyskiego z działalności Zarządu Powiatu 
Nowotomyskiego w okresie międzysesyjnym. 
 
 Przewodniczący zapytał, czy do sprawozdania Starosty Nowotomyskiego z działalności 
Zarządu Powiatu Nowotomyskiego w okresie międzysesyjnym są pytania? 
 Pytań nie było. 
 
b) Projekt uchwały w sprawie zmiany budżetu Powiatu Nowotomyskiego na rok 2023. 
 
 Dyrektor SP ZOZ i Główna Księgowa SP ZOZ o godzinie 11.22 opuścili obrady Komisji. 
 
 Przewodniczący poprosił Skarbnika Powiatu o zabranie głosu. 
 Skarbnik Powiatu poinformowała, że w celu dostosowania do potrzeb wynikających z 
realizacji budżetu dokonuje się zmian w planach budżetowych: 

- Powiatowego Centrum Usług Wspólnych w Nowym Tomyślu, 
- Powiatowego Centrum Sportu w Nowym Tomyślu, 
- Zespołu Szkół nr 1 w Nowym Tomyślu, 
- Zespołu Szkół nr 2 w Nowym Tomyślu, 
- Zespołu Szkół Rolnicze Centrum Kształcenia Ustawicznego w Trzciance. 

 Pani Skarbnik omówiła poszczególne zmiany. 
 Przewodniczący zapytał, czy do projektu uchwały są pytania? 
 Pytań nie było. 
 Przewodniczący poddał projekt uchwały pod głosowanie. 
Głosowano w sprawie: 
Projekt uchwały w sprawie zmiany budżetu Powiatu Nowotomyskiego na rok 2023. 
Wyniki głosowania 

ZA: 7, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 
ZA (7) 
Konrad Drąg, Adam Frąckowiak, Dorota Kaczmarek, Ireneusz Kozecki, Jacek Pieprzyk, Adam 
Pilc, Tomasz Szczechowicz 
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NIEOBECNI (2) 
Marcin Brambor, Dariusz Chłopek 
 Komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała ww. projekt uchwały. 
 
c) Projekt uchwały w sprawie uchwalenia zmian w Wieloletniej Prognozie Finansowej 
Powiatu Nowotomyskiego na lata 2023 – 2034. 
 
 Przewodniczący poprosił Skarbnika Powiatu o zabranie głosu. 
 Skarbnik Powiatu poinformowała, że zmiany w Wieloletniej Prognozie Finansowej 
Powiatu Nowotomyskiego na lata 2023 – 2034 dotyczą dostosowania planów dochodów i 
wydatków w związku ze zwiększeniem zaproponowanym w projekcie uchwały w sprawie 
zmiany budżetu, a także zmian w zadaniach wieloletnich tj. „Wyposażenie środowisk 
informatycznych wojewódzkich, powiatowych i miejskich podmiotów leczniczych w narzędzia 
informatyczne umożliwiające wdrożenie Elektronicznej Dokumentacji Medycznej oraz 
stworzenie sieci wymiany danych między podmiotami leczniczymi samorządu województwa”, 
„Rozbudowa drogi powiatowej nr 2755P w zakresie budowy ścieżki pieszo-rowerowej na 
odcinku Boruja Nowa – Jabłonna”, „Budowa drogi powiatowej nr 1731P Zębowo do granicy 
powiatu nowotomyskiego” oraz w zadaniu „Rozbudowa drogi powiatowej 2749P na odcinku 
Porażyn Tartak - Kopanki - budowa ścieżki pieszo-rowerowej”.  
 Przewodniczący zapytał, czy do projektu uchwały są pytania? 
 Radny Ireneusz Kozecki zapytał, na jakim etapie jest procedura odszkodowawcza 
związana z zadaniem wieloletnim pn. „Budowa drogi powiatowej nr 1731P Zębowo do granicy 
powiatu nowotomyskiego”? 
 Skarbnik Powiatu odpowiedziała, że Wydział Gospodarki Nieruchomościami Starostwa 
Powiatowego w Nowym Tomyślu jest w trakcie wydawania decyzji, natomiast istnieje ryzyko 
odwołania od tych decyzji, w związku z tym wszystkie odszkodowania nie zostaną wypłacone 
w roku bieżącym.   
 Przewodniczący zapytał, czy do projektu uchwały są jeszcze pytania? 
 Nikt się nie zgłosił. 
 Przewodniczący poddał projekt uchwały pod głosowanie. 
Głosowano w sprawie: 
Projekt uchwały w sprawie uchwalenia zmian w Wieloletniej Prognozie Finansowej Powiatu 
Nowotomyskiego na lata 2023 – 2034. 
Wyniki głosowania 

ZA: 7, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 
ZA (7) 
Konrad Drąg, Adam Frąckowiak, Dorota Kaczmarek, Ireneusz Kozecki, Jacek Pieprzyk, Adam 
Pilc, Tomasz Szczechowicz 
NIEOBECNI (2) 
Marcin Brambor, Dariusz Chłopek 
 Komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała ww. projekt uchwały. 
 
d) Projekt uchwały zmieniającej uchwałę nr XLV/387/2023 Rady Powiatu Nowotomyskiego 
z dnia 22 lutego 2023 r. w sprawie określenia zadań z zakresu rehabilitacji zawodowej i 
społecznej osób niepełnosprawnych zamieszkujących na terenie Powiatu Nowotomyskiego, 
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na które zostaną przeznaczone środki Państwowego Funduszu Rehabilitacji Osób 
Niepełnosprawnych w 2023 roku. 
 
 Przewodniczący zapytał, czy do projektu uchwały są pytania? 
 Pytań nie było. 
 Przewodniczący poddał projekt uchwały pod głosowanie. 
Głosowano w sprawie: 
Projekt uchwały zmieniającej uchwałę nr XLV/387/2023 Rady Powiatu Nowotomyskiego z dnia 
22 lutego 2023 r. w sprawie określenia zadań z zakresu rehabiltacji zawodowej i społecznej 
osób niepełnosprawnych zamieszkujących na terenie Powiatu Nowotomyskiego, na które 
zostaną przeznaczone środki Państwowego Funduszu Rehabiltacji Osób Niepełnosprawnych 
w 2023 roku. 
Wyniki głosowania 

ZA: 7, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 
ZA (7) 
Konrad Drąg, Adam Frąckowiak, Dorota Kaczmarek, Ireneusz Kozecki, Jacek Pieprzyk, Adam 
Pilc, Tomasz Szczechowicz 
NIEOBECNI (2) 
Marcin Brambor, Dariusz Chłopek 
 Komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała ww. projekt uchwały. 
 
e) Projekt uchwały w sprawie ustalenia wykazu wydatków niewygasających z upływem roku 
budżetowego 2023. 
 
 Przewodniczący zapytał, czy do projektu uchwały są pytania? 
 Radny Ireneusz Kozecki zwrócił uwagę, że wydłuża się czas wykonania dokumentacji 
projektowych i zapytał, jaka jest tego przyczyna? 
 Skarbnik Powiatu odpowiedziała, że wykonawcy inwestycji w gminie Zbąszyń borykają 
się z takimi problemami jak uzyskanie decyzji środowiskowej, czy otrzymanie informacji o 
stanowisku RDOŚ co do przedmiotowej inwestycji. Są to utrudnienia zewnętrzne, na które 
wykonawca nie ma wpływu. Przygotowanie dokumentacji projektowej na przebudowę mostu 
w m. Śliwno przedłuża się ze względu na lokalizacje terenu na działkach wód płynących. 
Wykonawca wystąpił o uzgodnienia do Wód Polskich. 
 Przewodniczący zapytał, czy do projektu uchwały są jeszcze jakieś pytania? 
 Nikt się nie zgłosił. 
 Przewodniczący poddał projekt uchwały pod głosowanie. 
Głosowano w sprawie: 
Projekt uchwały w sprawie ustalenia wykazu wydatków niewygasających z upływem roku 
budżetowego 2023. 
Wyniki głosowania 

ZA: 7, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 
ZA (7) 
Konrad Drąg, Adam Frąckowiak, Dorota Kaczmarek, Ireneusz Kozecki, Jacek Pieprzyk, Adam 
Pilc, Tomasz Szczechowicz 
NIEOBECNI (2) 
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Marcin Brambor, Dariusz Chłopek 
 Komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała ww. projekt uchwały. 
 
f) Projekt uchwały w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu 
Nowotomyskiego na lata 2024-2035. 
 
 Przewodniczący poprosił Skarbnika Powiatu o zabranie głosu. 
 Skarbnik Powiatu poinformowała, że w autopoprawce do projektu uchwały w sprawie 
uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu Nowotomyskiego na lata 2024-2035 
wprowadzono zmiany wynikające z przedłużającej się realizacji zadań ujętych w  projekcie 
uchwały w sprawie uchwalenia zmian w Wieloletniej Prognozie Finansowej Powiatu 
Nowotomyskiego na lata 2023 – 2034. Uwzględniono zmianę w środkach finansowych, jakie 
będą przeznaczone na zadania pn. „Rozbudowa i przebudowa Powiatowego Ośrodka 
Dokumentacji Geodezyjnej i Kartograficznej w Nowym Tomyślu”, „Przebudowa i rozbudowa 
szpitala w Nowym Tomyślu – etap I”, „Termomodernizacja budynku biurowego Starostwa 
Powiatowego w Nowym Tomyślu wraz z wymianą okien i montażem źródeł energii 
odnawialnej” i „Przebudowa pasa drogowego nr 2713P Łomnica-Nowy Dwór – etap II” i będą 
wydatkowane w roku 2024. Całość środków finansowych przeznaczonych na realizację 
zadania pn. „Przebudowa drogi powiatowej nr 2709P Opalenica – Lwówek” została 
przeniesiona na 2024 rok. Ponadto, uwzględniono uwagę Regionalnej Izby Obrachunkowej w 
Poznaniu o tym, iż w pozycji 10.6 załącznika do Wieloletniej Prognozy Finansowej nie zostały 
uwzględnione zobowiązania jakie zaciągnięto w roku bieżącym. 
 Przewodniczący zapytał, czy do projektu uchwały są pytania? 
 Radny Ireneusz Kozecki zapytał, co wpłynęło na wzrost kosztów zadania pn. 
„Termomodernizacja budynku biurowego Starostwa Powiatowego w Nowym Tomyślu wraz z 
wymianą okien i montażem źródeł energii odnawialnej” o kwotę 215.250,00 zł? 
 Skarbnik Powiatu odpowiedziała, że ze względu na ograniczenie limitu przesunięcia 
środków finansowych w Wieloletniej Prognozie Finansowej na rok bieżący, należało umieścić 
środki na przedmiotowe zadanie w projekcie uchwały w sprawie uchwalenia Wieloletniej 
Prognozy Finansowej Powiatu Nowotomyskiego na lata 2024-2035. Całkowita wartość zadania 
nie uległa zmianie. 
 Przewodniczący zapytał, czy do projektu uchwały są jeszcze jakieś pytania? 
 Nikt się nie zgłosił. 
 Przewodniczący poddał projekt uchwały pod głosowanie. 
Głosowano w sprawie: 
Projekt uchwały w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu 
Nowotomyskiego na lata 2024-2035. 
Wyniki głosowania 

ZA: 7, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 
ZA (7) 
Konrad Drąg, Adam Frąckowiak, Dorota Kaczmarek, Ireneusz Kozecki, Jacek Pieprzyk, Adam 
Pilc, Tomasz Szczechowicz 
NIEOBECNI (2) 
Marcin Brambor, Dariusz Chłopek 
 Komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała ww. projekt uchwały. 
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g) Projekt uchwały w sprawie budżetu Powiatu Nowotomyskiego na rok 2024. 
 
 Przewodniczący poprosił Skarbnika Powiatu o zabranie głosu. 
 Skarbnik Powiatu poinformowała, że w autopoprawce projektu uchwały w sprawie 
budżetu Powiatu Nowotomyskiego na rok 2024 zostały uwzględnione zmiany, które zostały 
omówione w projekcie uchwały w sprawie uchwalenia zmian w Wieloletniej Prognozie 
Finansowej Powiatu Nowotomyskiego na lata 2023 – 2034. Ponadto, w wydatkach i 
dochodach bieżących uwzględniono zmianę dotyczącą dotacji w związku z zalesianiem oraz 
informację o zwiększonej wysokości kwoty na dofinansowanie kosztów rocznego pobytu 
uczestników w Warsztatach Terapii Zajęciowej. Dodatkowo, uwzględniono przesunięcia 
między paragrafami w ramach klasyfikacji budżetowej. 
 Przewodniczący zapytał, czy do projektu uchwały są pytania? 
 Radny Ireneusz Kozecki zapytał, czy budżet Powiatu przewiduje planowaną od 1 
stycznia 2024 r. podwyżkę wynagrodzeń dla nauczycieli? 
 Skarbnik Powiatu odpowiedziała, że zgodnie z informacją Ministra Finansów 
subwencja na 2024 rok będzie o około 10.000.000,00 zł wyższa niż w roku bieżącym.  Wyższa 
subwencja wiąże się przede wszystkim ze zwiększoną liczbą uczniów. Skarbnik stwierdziła, że 
w tej kwocie prawdopodobnie nie zostały uwzględnione planowane podwyżki wynagrodzeń. 
Ostateczne kwoty subwencji w poprzednich latach pojawiały się w miesiącach luty/marzec. 
 Przewodniczący zapytał, czy do projektu uchwały są jeszcze jakieś pytania? 
 Nikt się nie zgłosił. 
 Przewodniczący poddał projekt uchwały pod głosowanie. 
Głosowano w sprawie: 
Projekt uchwały w sprawie budżetu Powiatu Nowotomyskiego na rok 2024. 
Wyniki głosowania 

ZA: 7, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 
ZA (7) 
Konrad Drąg, Adam Frąckowiak, Dorota Kaczmarek, Ireneusz Kozecki, Jacek Pieprzyk, Adam 
Pilc, Tomasz Szczechowicz 
NIEOBECNI (2) 
Marcin Brambor, Dariusz Chłopek 
 Komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała ww. projekt uchwały. 
 
h) Projekt uchwały w sprawie określenia zadań powiatu z zakresu rehabilitacji zawodowej i 
społecznej osób niepełnosprawnych zamieszkujących na terenie Powiatu Nowotomyskiego, 
które finansowane będą z zaliczki przekazanej ze środków Państwowego Funduszu 
Rehabilitacji Osób Niepełnosprawnych w 2024 roku. 
 
 Przewodniczący zapytał, czy do projektu uchwały są pytania? 
 Pytań nie było. 
 Przewodniczący poddał projekt uchwały pod głosowanie. 
Głosowano w sprawie: 
Projekt uchwały w sprawie określenia zadań powiatu z zakresu rehabilitacji zawodowej i 
społecznej osób niepełnosprawnych zamieszkujących na terenie Powiatu Nowotomyskiego, 
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które finansowane będą z zaliczki przekazanej ze środków Państwowego Funduszu 
Rehabilitacji Osób Niepełnosprawnych w 2024 roku. 
Wyniki głosowania 

ZA: 7, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 
ZA (7) 
Konrad Drąg, Adam Frąckowiak, Dorota Kaczmarek, Ireneusz Kozecki, Jacek Pieprzyk, Adam 
Pilc, Tomasz Szczechowicz 
NIEOBECNI (2) 
Marcin Brambor, Dariusz Chłopek 
 Komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała ww. projekt uchwały. 
 
i) Projekt uchwały w sprawie udzielenia upoważnienia dla Przewodniczącego Komisji 
Rewizyjnej Rady Powiatu Nowotomyskiego do przeprowadzenia kontroli w Powiatowym 
Centrum Sportu w Nowym Tomyślu 
 
 Przewodniczący zapytał, czy do projektu uchwały są pytania? 
 Pytań nie było. 
 Przewodniczący poddał projekt uchwały pod głosowanie. 
Głosowano w sprawie: 
Projekt uchwały w sprawie udzielenia upoważnienia dla Przewodniczącego Komisji Rewizyjnej 
Rady Powiatu Nowotomyskiego do przeprowadzenia kontroli w Powiatowym Centrum Sportu 
w Nowym Tomyślu. 
Wyniki głosowania 

ZA: 7, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 
ZA (7) 
Konrad Drąg, Adam Frąckowiak, Dorota Kaczmarek, Ireneusz Kozecki, Jacek Pieprzyk, Adam 
Pilc, Tomasz Szczechowicz 
NIEOBECNI (2) 
Marcin Brambor, Dariusz Chłopek 
 Komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała ww. projekt uchwały. 
 
j) Projekt uchwały w sprawie zmiany uchwały w sprawie ustalenia szczegółowych zasad 
ponoszenia odpłatności za pobyt w mieszkaniu treningowym 
 
 Przewodniczący zapytał, czy do projektu uchwały są pytania? 
 Pytań nie było. 
 Przewodniczący poddał projekt uchwały pod głosowanie. 
Głosowano w sprawie: 
Projekt uchwały w sprawie zmiany uchwały w sprawie ustalenia szczegółowych zasad 
ponoszenia odpłatności za pobyt w mieszkaniu treningowym. 
Wyniki głosowania 

ZA: 7, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 
ZA (7) 
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Konrad Drąg, Adam Frąckowiak, Dorota Kaczmarek, Ireneusz Kozecki, Jacek Pieprzyk, Adam 
Pilc, Tomasz Szczechowicz 
NIEOBECNI (2) 
Marcin Brambor, Dariusz Chłopek 
 Komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała ww. projekt uchwały. 
 
k) Sprawozdanie z działalności Komisji Rewizyjnej za 2023 rok 
 
 Przewodniczący zapytał, czy do sprawozdania z działalności Komisji Rewizyjnej za 2023 
rok są pytania? 
 Nikt się nie zgłosił. 
 Komisja przyjęła sprawozdanie z działalności Komisji Rewizyjnej za 2023 rok. 
 
Ad. 4. Wnioski i opinie Komisji. 
 
 Przewodniczący zapytał, czy są jakieś wnioski lub opinie? 
 Nikt się nie zgłosił. 
 
Ad. 5. Sprawy różne. 
 
 Przewodniczący zapytał, czy ktoś chce zabrać głos? 
 Radny Ireneusz Kozecki nawiązał do uchwały Zarządu Powiatu Nowotomyskiego nr 
611/PCUW/2023 w sprawie udzielenia pełnomocnictwa do reprezentowania Powiatu 
Nowotomyskiego w sprawach dotyczących programu Erasmus Plus i zapytał, czy Pani Elżbieta 
Helwing nadal jest pełnomocnikiem w przedmiotowym programie? 
 Sekretarz Powiatu odpowiedziała, że nie jest w stanie w tym momencie odpowiedzieć 
na to pytanie, ale to sprawdzi. 
 

Po wyczerpaniu porządku obrad Przewodniczący zakończył posiedzenie Komisji. 

 
 
  

Przewodniczący 
Komisji Edukacji, Zdrowia, Sportu, 

Kultury i Polityki Społecznej 
 

/-/ Jacek Pieprzyk 
  
 
 
 
 
 
 
Przygotował(a): Patrycja Dembniak 

 
Przygotowano przy pomocy programu eSesja.pl  


